
Protokół Nr 68/2024

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 4 kwietnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

Przewodnicz4cy Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
Dyrektor Zakładu ('bsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji - Marek Chart;
Pracownik Centrum Kultury i Sztuki - Patrycja Młodzik.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porz4dek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego, kalendarz imprez gminnych;

Informacje w zakresie potrzeb rekreacyjno - sportowych mieszkańców:
- MLKS ,,Krajna"
- TKKF;
- LZS Lutówko;
- Akademia Małego Piłkarza;

4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
5. Wolne wnioski i zakończenie.

1.
2.
3.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji przedstawił Komisji informację w zakresie
przygotowania gminy do sezonu turystycznego. Pan %kol zwrócił się o przymocowanie ławek
oraz zasypanie dziur pod-ławkami na plaży miejskiej. Pani Miczko poinformowała, że płytki
są luźne na molo, młodzi ludzie skaczą przez siedziska na molo. Pan Kąkl dodał, że przy
tężniach od strony jeziora jest zaśmiecony teren przez imprezującą młodzież. Pani Miczko
zapytała, czy zostaną umieszczone ławki na placu przy schodach prowadzących na molo. Pani
Szlezer ponownie zwróciła się o wycięcie trzciny przy tężniach. Pan Kąkol dodał aby na
wysokości TKKF umieścić ławk«;. Pan Chart odpowiedział, że gdy ławka została uszkodzona i
zabrana z tego miejsca, to zrobiło się tam czysto, ponieważ zbierało się tam towarzystwo
spożywające alkohol, ale jeżeli jest taka potrzeba to ławka zostanie ponownie ustawiona w tym
miejscu.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Pracownik Centrum Kultury i Sztuki przedstawiła Komisji informację w zakresie tegorocznego
kalendarza imprez gminnych. Pani Młodzik poinformowała, że CKiS przygotowało ofertę
letnich wydarzeń kulturalnych pod hasłem ,,Artystyczne lato w Sępólnie Krajeńskim" w
ramach tego cyklu w mieście będą odbywać się koncerty na sępoleńskim molo, koncert na dni
miasta oraz teatry uliczne. Podobnie jak w latach ubiegłych sępoleńskie molo stanie się
miejscem koncertów prezentujących różne gatunki muzyczne. W tym roku przygotowano
koncert muzyki filmowej w wykonaniu zespołu Quentin Kovalsky, który odbędzie się 4 lipca.
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Sępólno Krajeńskie odwiedzi również skandynawski artysta bluesowy Eric Hanson, który
będzie promował swój najnowszy album, także poc%dzący z Haiti Jean-Marx Santel, w
którego twórczości można odnaleźć elementy takie jak Blues, Funk, Jazz czy World-Beat.
Wśród zaproszonych artystów miasto odwiedzi również polska wokalistka Iwona Węgrowska.
Gwiazdą tegorocznych ,,Dni Sępólna" b«ędzie Kasia Kowalska, która wystąpi 10 sierpnia o
godzinie 21 :OO na stadionie. Sępoleńskie lato artystyczne to również cykl teatrów ulicznych,
których przedstawienia są skierowane do różnych grup odbiorców. Odb«ędą się spektakle pt.
,,Morskie opowieści? oraz ,Fin amor?. W tym roku na wymienione wydarzenia udało się
uzyskać środki pochodzące ze Związku Artystów Wykonawców STOART, Fundacji
Wspierania Twórczości Niezależnej Teatr w Małym Mieście i Gminie oraz z Fundacji Nowej
Wspólnoty My Country Talks. Polski Dialog. W każdy weekend be,dą odbywały się wydarzenia
na molo sępoleńskim W porozumieniu z najemcą kawiarenki. Pani Młodzik dodała, że należy
wspomnieć o ryzyku skarg na zakłócanie ciszy na molo. Szczegółowy program pojawi się na
stronie internetowej www.ckissepolno.pl. Pani Szlezer podsumowała, że wachlarz
oferowanych wydarzeń artystycznych jest szeroki, dużo imprez zorganizowanych jest na
sępoleńskim molo. Pan %kol zaproponował , aby w miejscu w którym zaczyna się płot w
kierunku miasta umieścić próg zwalniający. Pani Szlezer zapytała od kogo wpływają skargi.
Pani Młodzik odpowiedziała, że skargi wpływają od mieszkańców zamieszkujących pobliski
tereii,

Komisja przyjęła przedstawioną informacje do wiadomości.

Ad.3. Komisja przyjęła do wiadomości informacje w zakresie potrzeb rekreacyjno
sportowych mieszkańców przedłożonych przez:

- MLKS ,,Krajna?
- TKKF;
- LZS Lutówko;
- Akademię Małego Piłkarza;

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu marcu br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej Zbigniew Tymecki odczytał Komisji treść
pisma, które wpłynęło od jednego z rodziców dziecka ze Szkoły Podstawowej Nr 1.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

protokoło'kał:
Toma6z 'dix

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer
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